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ATTESTATION DE REUSSITE AU DIPLOME DE LICENCE

SUCCESS TESTIMONLAL DEGREE OF BACHELOR DEGREE
0112LIC/23

Soussignés, LE DOYEN DE LA FACULTE ET LE CHEF DE DEPARTEMENT, /Q(
We, the undersigned, THE DEAN OF THE FACULTY AND THE HEAD OF DEPARTMENT

Vu le procés verbal du jury en date du o A——— attestent que :

Mindful of the official report of jury, hereby certifies that

M., Mme /Mr, Mrs MBODOU ALHADJ MAHAMAT
- Né(e) le / born on 01/01/2000  /»c BOL

Matricule / Registration 19A572SE
Titulaire de / Holder of Baccalauréat .

A suivi avec succes la formation pour 'obtention du dipléme de Licence, domaine : Sciences de PEducation
Département : MESURE ET EVALUATION,, parcours: CURRICULUN ET EVALUATION

Spécialité : MESURE ET ASSURANCE QUALITE EN EDUCATION
Has successfully completed the conrse work for the award of the Bachelor Degree in : ~ Education
Depaﬂ‘mem‘: MEASUREMENT AND EVALUATION , Course :  CURRICULUM AND EVALUATION
Option: MEASUREMENT AND QUALITY ASSURANCE IN EDUCATION

Session/ Session - Juin2023 /' June 2023

Total des crédits (sur 180)/ Total number gf credits (on 180) : 180

Moyenne (sur 20)/Average (on 20). 11,01 MGP (sur 4) / GPA (on4): 2,30
Mention/ Grade - C+

Année académique/ Academic year : 2022/2023

En foi de quoi la présente attestation lui est délivrée pour servir et valoir ce que de droit.
This testimonial is therefore, issued to the above named person o serve the purpose for which it is intended.

Ngaoundété, le /on _z 1 ML m

Le Chef de Département o :
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N W afifeul exemplaire d’attestation de réussite. Le titulaire peut établir et faire certifier des copies conformes
" Only one testimonial is issued. The owner can establish and certify sample copies
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